
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen 

Mølledalen og Mølleager 

Dato: 01-11-2018 
Til stede: Thomas, Klaus, Mads, Ronja og Marie (referent) 
 

Dagsorden 

1. Opsamling sommerfest/vejfest 
2. Containere 
3. Økonomi 
4. Fjernvarme 
5. Julefrokost 
6. Julearrangement 
7. Generalforsamling - 19. februar 2019 – formanden genopstiller ikke. 

 
 

Referat 

 
1. Opsamling sommerfest 

Alle er enige om, at det var en rigtig god sommerfest. Form og indhold fungerede rigtig 
godt. En tradition, som vi skal værne om.  
 
Læring til næste sommerfest: 

- Stemme dørklokker for at få flere tilmeldte virkede godt 
- Husk engangsservice til kagebord og aftenbuffet 

- Mad og drikke: Fælles kagebuffet (konkurrence) og sammenskudsgilde til aftenbuffet 
fungerede rigtig fint. Det fortsætter vi med. 
- Grundejerforeningens bidrag: engangsservice, chips/snacks, velkomstdrink og et par 
flasker vin til aftensmaden. 

- Økonomien: Vi skal forenkle beregningen i økonomien til vejfest. Vi udarbejder et oplæg til 
beslutning på generalforsamlingen. 

- Der skal nedsættes et festudvalg, som har klare rammer i forhold til økonomi. 
 
Vi skal have koordineret og fordelt praktiske opgaver, så det ikke er festudvalget, der står med alt 

det praktiske: 
- Indkøb 
- Hente telt 
- Hente stole + borde 
- Stille telt op 
- Tage telt ned 
- Aflevere telt 
- Aflevere stole + borde 

 
2. Opfølgning på havecontainere 



Alt fungerede fint.  
Ronja videresender regning til Klaus, når de er modtaget. 
Næste omgang bliver til foråret (2 grønne og 1 storskrald) 
 

3. Økonomi 
Klaus har endelig fået adgang til vores konti og kan nu betale regninger. Formanden skal også have 
adgang. Vi afventer til efter generalforsamlingen med at give formanden adgang, da vores 
nuværende formand ikke genopstiller. 
Alt ser fint ud. 
Klaus har undersøgt to forskellige online bogføringssystemer: Forening Let og Dinero. 
Forening Let: 2.000 kr. i oprettelse og 2.000 kr. om året i medlemskab. Dinero: gratis 
(basisversion). 
Klaus går videre med Dinero og undersøger, hvilke muligheder det giver os i forhold til 
standardisering og forenkling af kassererrollen. 
 
 

4. Fjernvarme 
Vores fjernvarmeledninger skal renoveres og vejen bliver derfor brudt op. I stedet for at Aarhus 
Kommune reparerer vejen igen, kan vi indgå en aftale om at få det tilsvarende beløb i tilskud til 
selv at renovere vejen og på den måde få et nyt slidlag på vejen. Vi skal i den forbindelse have 
hentet et tilbud hjem til beslutning på generalforsamling. Mads tager kontakt til Lars Okholm, 
Affald og Varme, Aarhus Kommune. 
 

5. Julefrokost i bestyrelsen 
Kombineret bestyrelsesmøde og julefrokost den 23. november hos Marie. 
 
Mad: 
Mads: Flæskesteg 
Thomas: Frikadeller 
Klaus: Medister og æg 
Ronja: Karrysalat og leverpostej med bacon 
Marie: Sild, smør, brød, rugbrød, ost, kiks, chokolade, rødkål 
 
Drikkevarer: medbring selv. 
 

6. Julearrangement for grundejerforeningen  
Den 9. december kl. 14-16 på Bifrosts legeplads. Æbleskiver, gløgg og kakao. Klaus laver invitation 
og sender rundt.  
 

7. Generalforsamling 2019 
Dato: 19. februar kl. 19:30. 
Ronja spørger Bente eller Kaya, om datoen er booket.  
 
Forslag som skal formuleres 

- Fælles grundejerforeningsskur til fælles ejendele (telt, koste, skovle, stiger etc.) 
- Forenkling af økonomi til vejfester 
- Vejbump? 



- Indkøb af telt til grundejerforeningens vejfester. Karl har et telt, som vi kan købe. Vi 
skal undersøge pris og størrelse. 


